





July-September 2020

Practitioner's Level Horary Course 卜卦占星師課程 – HONG KONG – Presented by JUPITER LAI



STA Practitioner's Level Horary Course written and developed by Deborah Houlding STA DipH

STA Practitioner's Level Horary Course 卜卦占星師課程

What is Horary Astrology?

Horary Astrology is a divinatory branch of astrology which specializes in answering questions. An astrological chart is cast for a specific question to give insights about the past, present and future. Questions covered can range from relationship concerns, career matters to queries about investments, lawsuits, or finding missing objects and persons. Examples of typical questions include:

- *Will I get the job offer from ABC company?*
- What is the future of my relationship?
- What are the prospects of winning the lawsuit?
- Will this property investment bring me good profit?

STA Practitioner's Level Horary Course

Founded by Deborah Houlding, the School of Traditional Astrology (STA) offers practitioner's level accreditation in horary. Since 1996 courses have been delivered at venues as far afield as Australia, Bali, England, France, Hawaii, Ireland, Netherlands, Norway, New Zealand, Scotland, Tasmania and the USA.

The aim of the course is to explore the methodology, theory, history and practical application of horary technique. The course places its emphasis on learning through typical client-scenarios, though consideration is also given to pertinent and informative historical examples.

Although traditional techniques lie at the heart of the study, the course is geared towards the consulting needs of the modern horary astrologer and a wide range of typical (and unusual) horary queries are covered (including missing items/people/pets; relationship and emotional dilemmas; and property, career and financial concerns).

The course offers a practitioner's level of certification, and by the end of the course any astrologer who is already capable of offering a professional astrology service will be ready to begin offering horary to their clients.



什麼是卜卦占星?

卜卦占星(Horary Astrology)是占星學中一門專科,用以針對性的就某一問題起盤,以分析該事情之來龍去脈、發展、以作解答。可占卜的問題範籌相當廣泛,由關係、事業、以至尋找失物、官司、投資、地產買賣等都可以。例如事業問題:「正在申請某公司職位,能否得到,前景如何?」/關係問題:「跟現在的男朋友未來發展如何?」/官司問題:「如果我向某某提出控告會成功嗎? 勝算多少?」/樓宇買賣問題:「這層樓值不值得買?未來會帶給我利潤嗎?」學習卜卦占星,就替占星師的工具箱增加多一個專門用具,以助解答各種類型的問題。

STA 卜卦占星師課程

此課程由英國的 School of Traditional Astrology 創辦人 Deborah Houlding 所設計及編寫,她亦是 國際著名的卜卦占星師,從 1996 年開始,此課程 已於世界各地舉辦,包括英國、澳州、法國、新 西蘭、夏威夷、峇里、蘇格蘭、美國、荷蘭等。

課程內容以古典占星理論及技巧為軸心,並應用在現代人常問的問題上,理論及實用性兼備,並透過課堂上導師的解說,參加者的互動學習,以讓同學有效地掌握此科目,所涵蓋的卜卦問題廣泛,包括尋找失物/失蹤的人或寵物、關係/情感問題、物業買賣/事業/財務問題等。修畢此課程後,會有一定的能力替客人作諮詢。

STA 的卜卦占星課程為 APAI (Association of Professional Astrologers International)認可,STA 亦是 APAE (The Advisory Panel on Astrological Education) 成員之一。修畢此課程並符合課程要求者,可獲 STA Practitioner's Level Course 之證書。

The STA is a full member of the Advisory Panel on Astrological Education (APAE) and its courses are approved by the Association of Professional Astrologers International (APAI).

SYLLABUS:

This is a weekly attendance course. Students receive course notes of 100 pages in Chinese. Lessons take the form of tutorials, with followup discussion and practice scenarios. In these, students are guided towards developing refined focus, and taught the most efficient way to extract the pertinent details of the astrological symbolism. Each lesson allows the opportunity to explore and consolidate what is being taught through a selection of various chart examples, and the course is designed to offer an accumulated knowledge of traditional doctrines in a balanced way, so that theoretical principles enlighten and facilitate (rather than overwhelm) the creative aspect of horary interpretation. The course content includes:

- History of astrology
- Introduction to horary astrology
- House signification in horary
- The twelve houses and chart turning
- *Planets and significators*
- Interpretative use of essential dignities and accidental fortitudes
- *Profiling: the descriptive use of planetary significations*
- Aspects and planetary motion
- Reception: how it works & when it matters
- *The descriptive qualities of the signs*
- Locating directions
- Timing
- Relationship charts and contractual concerns
- Career matters and professional concerns
- Exploration of lost objects and missing person charts
- Investment, property charts and financial concerns
- *Trials and lawsuits*
- Health and pregnancy concerns
- Considerations before judgement
- Advice for creating reliable judgements





課程內容:

此為實體面授課,學員可獲約 100 頁的專用課程中文筆記。課程內容編排包括導師講授古典占星理論及技巧、現代案例剖析,以及學員於課堂之練習及討論,從中學員會學到如何從多重資訊中找到重點,以作更精準深入的星盤剖析。

課程大網:

- 從古典到現代 占星發展歷史
- 卜卦占星簡介
- 卜卦占星中的宮位意涵及應用
- 基本宮及衍生宮之運用
- 行星及象徵星
- 如何根據不同問題選取適合的宮位及象徵星
- 行星之本質及環境力量 (Essential and Accidental Dignities)
- 如何以行星作人物描述
- 相位及行星移動
- 相位及接納(Reception)之運用
- 從相位看事情發展及情節
- 古典占星中星座之應用及意涵
- 方向、地點、空間之應用
- 時間預測
- 關係、合約議題及實例
- 事業發展議題及實例
- 失物、失蹤人物議題及實例
- 投資、物業議題及實例
- 法律訴訟議題及實例
- 健康/懷孕議題及實例
- 卜卦盤判斷之整理及考慮事項

REQUIREMENTS:

Upon completion of the course delegates are awarded the STA's practitioner's level certificate in horary astrology 修畢此課程者可獲 STA 卜卦占星師證書



- Participants should have a good understanding of general astrological principles, including planets, signs, houses, aspects and transits.
- Course materials are translated and written in Chinese, but astrological terms remain in English with Chinese explanations. This is to preserve the philosophical principles behind the words.
- This is a certifying course and to receive the certificate, students must have a minimum 70% attendance and engagement in class exercises and discussion.
- The course is restricted to a small number of participants to allow plenty of individual attention. Therefore, places on this course are limited to a maximum of 20 students.



報讀要求:

- 參加者須俱備良好占星知識,包括行星、星座、宮位、相位、流年過運
- 課程教材及講授皆以中文為主,但當中的占星專用 詞會源用英文,以保持其精髓,並輔以中文解說
- 此乃實體面授課程,要獲得證書,必須有至少 70% 的出席率,並完成課堂練習及討論
- 為確保質素,本課程只限收20人

Date, Venue and Enrolment 課程詳情及報名:

Dates 日期: 22/7/2020-23/9/2020 (10 lessons)

Times 時間: 星期三(Wed) 7-10 pm Venue 地點: 九龍柯士甸道 7 號 UQ Place

Fee 費用:

Early Booking Rate: (bookings and payment made before 3rd July, 2020):

2020 年 7 月 3 日或以前完成報名及繳費: HKD 8800

Standard Course Rate 正價: HKD 9300

(A reduction of \$800 will be offered to AOA students AOA 學員可獲\$800 扣減優惠)

(Payment can be made by PayPal or bank transfer 可選擇通過 PayPal 以信用咭付款或存款於指定銀行賬戶)

Enrolment 報名: 譜往 http://www.magiclife.com.hk/stahorary/

Course Tutor: Jupiter Lai



2008年跟台灣占星師魯道夫成立「Academy of Astrology 國際占星研究院」,為華人提供正統專業、有系統的占星教育。學院提供香港、台北、中國的現場課及網絡課程,學生來自各地區的華人。本學院亦多番邀請不同的國際級占星大師來亞州講課,提升學生之占星學問至國際水平。Jupiter 主要於香港授課,以及不定期往不同城市如深圳、吉隆坡、台北講課。Jupiter 先於英國占星學院 Faculty of Astrological Studies 修讀,其後於英國 STA School of Traditional Astrology 獲取卜卦占星證書,並成為其認證導師,獲授權翻譯其教材並教授 STA 之卜卦占星師證書課程。同時亦跟隨 STA 創辦人及國際著名占星師 Deborah Houlding 作古典占星之研究。

Jupiter 於 2014 年開始翻譯 STA 卜卦占星師課程的教材,並會於 2016 年開始於香港教授相關課程,亦於 2018 年澳州占星年會演說。

Jupiter, a practicing astrologer based in Hong Kong, is active in teaching astrology in Hong Kong, China and Malaysia. She is the co-founder, along with Rod Chang, of the **Academy of Astrology**, which was founded in 2008 with the aim of promoting Western Astrology to Chinese speakers. Jupiter lectures on a wide range of astrological subjects, from natal to mundane astrology, and also incorporates Chinese astrology, I-Ching and Feng Shui into her own astrological practice. Through the work of the Academy, Jupiter has helped to introduce many international speakers to Asia, where they have shared their astrological insights to local students.

Jupiter began her formal study of astrology with the **Faculty of Astrological Studies**, and later received certification as a horary practitioner from the **STA School of Traditional Astrology** in 2013. Enthralled by the philosophical principles and techniques of classical astrology, she continues her in-depth study of horary with the STA's Master's Level Course for horary tutors. With an aim to bring horary astrology to Chinese-speaking communities, Jupiter has been working on the translation of the STA course material since 2014 and will offer the first Practitioner's Level Horary Course to be delivered in Chinese. Jupiter has also presented at the 2018 FAA Astrology Conference in Melbourne.

Jupiter's personal website is at www.magiclife.com.hk. She can be contacted via email at jupiter@sta.co.